
 
 

 
 
 
Beslutningsreferat  
 
Bestyrelsesmøde den  18/1-2022 
 
Deltagere: Søren Kromann sk 49 , Malene Dørge S31, Ulrik Grønborg K25, Mette Kromann 
sk 49 (suppl) 
 
 

1. Valg af referent: Malene er referent 
 

2. Godkendelse af sidste referat: Dette er godkendt 
 

3. Økonomi: Regnskabet for grøntplejen 2021 er godkendt     
 

4. Nyt fra udvalgene: Grøntudvalget orienterer ved Stig. Han efterlyser udbuds-
materiale fra tidligere udbud. Hanne Søgaard fra den økologiske have er på som 
konsulent. De vil forsøge at lave et 3 årigt udbud. Det skal stadigvæk være sådan, at 
der er mulighed for at opsige efter 1 år. Der er lavet en nummerering af bedene. Der 
er talt om at få en bedre af rapportering fra udbyderne så man ved hvad der er lavet. 
Grøntudvalget er i færd med at afklare hvilke områder omkring højene der tilhører 
hvem og hvem der har ansvaret for områderne. Der har ligeledes været en 
indledende dialog med Vejlby vænge i forhold det område der tilhører dem for enden 
af Skodshøjen. Der er lavet en ny e-mailadresse til Grøntudvalget – den vil fremover 
være at finde på Fredensbjergparkens hjemmeside. 

 
5. Henvendelser til foreningen: En beboer har haft problemer med gnavere. Rentokil 

har været på besøg. ”Gitrene” ved udluftningskanalerne på taget er rustet væk og 
kan med fordel repareres. Rentokil har anvist at man bør fjerne ”klatreplanter”, da de 
skønner at gnavere vil kunne komme den vej til tagene. En enkelt blok har sammen 
løst problemerne i fællesskab, og bestyrelsen henstiller til, at man forsøger at løse 
problemer sammen med sine naboer i blokkene. Bestyrelsen har formidlet kontakt 
mellem den blok, der for nogle år siden har løst problemet og den blok, der nu har 
fået problemet. 
 

6. Drænrør: Det er undersøgt om kommunen har optegnelser i forhold til om der skulle 
være eksisterende drænrør på fællesarealer. Der er ikke registreret eksisterende 
drænrør på fællesarealerne. 
 

7. Næste møde: 24 marts.  
 

 
 

 
 



 
 


